

e+超能量飲濃縮液重要訊息說明

感謝您為台灣驚人業績成長所做出的貢獻，我們從未有如此耀眼的成績。我們明白每一項產品對您來說都是重要的，對於產品暫時缺貨的情況我們深感抱歉。

即日起，e+超能量飲濃縮液：

- 產品目錄(ABO後勤辦公室): 暫時無法選購此產品
- 自動送貨訂單: 已經成立的自動送貨訂單將持續供貨，但不再接受 新增e+超能量飲濃縮液
- 相關套裝變更: 套裝中含e+超能量飲濃縮液，將以愛身健儷養生濃縮飲料取代，(BV及價格不變)，詳見訂購單。
- 預計9月底恢復供貨

我們感激您對愛身健儷的貢獻，期待未來為您的成功賀彩。誠摯地希望您持續支持及諒解。

Important Updates for e+ concentrate

Thank you for your contribution to our fantastic growth in Taiwan and we have never looked so bright. We know how each product is important to you and sincerely apologise for occasions when we are temporarily out of stock. As from today, we will be unable to supply e+ Concentrate in Taiwan.

- Remove e+ Concentrate from the catalogue: effective 26 July
- AutoShip orders: will continue to fulfil existing AutoShip orders
- Reconfigured paks: e+ Concentrate will be replaced with cleanse for Life (BV and price remain the same). Please see order sheet.
- e+ Concentrate: will be available for purchase late Sep.

We all thank you for your commitment to Isagenix and look forward to celebrating your success in the future. We appreciate this will be disappointing and we do ask for your support and understanding during this time.

